
Van: 
Verzonden: dinsdag 12 september 2023 17:00 
Aan: Griffie 
CC: 

Onderwerp: Tijdelijke opvang Oekraïners Ellertsveld 
  
Beste  raadsleden van de Gemeenteraad, college van Burgemeester en wethouders, overige 
omgevingsmanager(s)  en/of projectleiders, beste Tijs en Eric, 
  
In reactie op de brief van 9 september jl van de klankbordgroep voor dit project, heb ik de volgende 
verzoeken en opmerkingen m.b.t. de schets en de inrichting van het Park (als alles doorgaat). 
  

1. In de klankbordgroep bijeenkomst van 5 september jl is door de meerderheid van de 
aanwezigen aangegeven dat ‘stapelbouw’ absoluut ongewenst is. We zien dat in de tekening 
die bijgesloten is bij de brief van de gemeente, niet terug. Er wordt nog steeds ‘gestapeld’. 
 
Het feit dat er zelfs geen fatsoenlijke en/of duidelijke legenda bijgevoegd is bij de tekening 
en dat de tekening zo onduidelijk mogelijk in de brief is weergegeven, roept de volgende 
vraagtekens op:  
- Wat betekenen alle symbolen op de tekening;  
- Wat is de schaalverhouding van de tekening; 
- Welke hoogte maten hebben de bebouwing, lampen etc. 
Graag ontvang ik een complete schets/tekening met de juiste gegevens.  
 
Nu staan de ‘grote bomen die blijven’ als marginaal groen puntje weergegeven en de nieuwe 
kleinere bomen die geplant gaan worden, weergegeven alsof ze een oppervlakte van ca 
16m2 weergeven.  
Dit geeft visueel een hele andere en onjuiste weergave van de situatie! 

2. Op deze zelfde avond zijn er suggesties gedaan over een iets andere inrichting, waarbij het 
accupakket en de beveiligingsunit op een andere locatie zouden kunnen komen.  
Vraag: Het accupakket, wat voor functie heeft dit apparaat, wat zijn de afmetingen en welk 
geluidsniveau produceert dit apparaat, wanneer en hoe lang. 
We willen géén extra geluidsoverlast. Dat hebben we als bewoners al veel te veel van de 
apparatuur die in en om de zendmast staan (voortdurend gezoem). 

  
3. In de 1e bijeenkomst zijn er een paar foto’s gepresenteerd van de te maken woonunits.  

Graag ontvang ik meerdere gegevens omdat in de brief van 5 juli van de gemeente andere 
foto’s zijn gepresenteerd. Bij de foto’s van 5 juli jl werden de afmetingen van de units wel 
gepresenteerd v.w.b. de oppervlakte. De gegevens van de in aanbouw zijnde units 
ontbreken, waarom?  
 
Graag ontvang ik de gegevens van de units behorend bij de ‘nieuwe presentatie’ waarbij er 
geen plat dak maar schuin dak is getoond en waar alleen ramen aan de voorzijde van de units 
zijn geplaatst.  
- Wat zijn de afmetingen van de woonunits en ‘recreatie-units’ m.b.t.  lxbxh (totale hoogte).   
- Hoe worden de units geplaatst met de hoge en lage zijkanten tegen elkaar aan of zeg maar 
als een ‘zaagvorm’. 
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4. Waarom is er een beveiligingsunit getekend: er wordt ons voorgehouden dat het een rustige 
groep mensen is die hier komen wonen.   
Voor een BHV-er kan toch ruimte in de 3 units komen die als recreatie voor de bewoners 
bestemd zijn?  

  
5. Waarom parkeerplaatsen als er op nog geen 30 meter afstand parkeerplaatsen zijn die 

overdag voor een groot deel niet gebruikt worden. Hiermee kan dan een andere opstelling 
van de units gemaakt worden waarbij zowel bij blok A alsook bij blok B een unit toegevoegd 
kan worden en er op de plek van de parkeerplaatsen de 3e unit kan komen. Zodoende is er 
helemaal geen hoogbouw nodig.  

  
6. Er is door velen de wens uitgesproken om het gat in de groene strook langs het 

Enkhuizerzand geheel dicht te maken met ‘groen’ . Hierdoor zal de bebouwing in zijn geheel 
op ooghoogte niet meer zichtbaar zijn door een wintergroen blijvende strook met beplanting 
van ca. 4 meter hoog. 

  
7. De recreatieruimtes, waarom moeten die er op deze locatie zijn. Men recreëert toch bij de 

Meentkerk zoals wij hebben vernomen?  
De locatiekeuze voor het Ellertsveld was immers een bijzonder belangrijk argument vanwege 
de afstand Ellertsveld tot de huidige opvanglocatie.  

Overige wensen van ons: 
1. Kleurkeuze  units: antraciet grijs 
2. Indien er woonunits vrijkomen, door bijvoorbeeld vertrek naar elders, overlijden of andere 

redenen, dan komt er ruimte vrij en kunnen er snel minder units gepropt worden op het 
Ellertsveld. Wel zo fijn voor de nieuwe bewoners als ook voor de omwonenden.   
In ons gesprek op maandag 14 augustus jl bij mij thuis met jou, je collega en meerdere 
bewoners van het Enkhuizerzand, is ook ter sprake gebracht dat de gemeente geld verdient 
aan deze bewoners uit de Oekraïne. Zie jouw verslag van 15 augustus waarin het idee 
geopperd werd om een ‘Bestemmingsreserve in te stellen die aangewend kan worden voor 
een definitieve locatie. 

3. Zie ook de wensen die we al ge-uit hebben op 15 augustus en beschreven zijn in jouw 
verslag. 

  
Ik hoop en verwacht dat er serieus onderzocht en bekeken wordt of onze wensen gerealiseerd 
kunnen worden. Daarnaast kijk ik uit naar een nieuwe schets waarin dit ingetekend is met een goede 
en correcte legenda. 
  
Met  vriendelijke groet, 
  

TROUWM
Text Box
Geanonimiseerd


	Van: Anton van Duinkerken <avand@live.nl>  Verzonden: dinsdag 12 september 2023 17:00 Aan: Griffie
	CC: janinecorine@hotmail.com; Sytze en Betty Haenen <haenenvanegmond@ziggo.nl>; miriambunschoten@hotmail.com
	Onderwerp: Tijdelijke opvang Oekraïners Ellertsveld

